
Motion angående upprustning av lekplatserna – styrelsens svar: 

Flera lekplatser i samfälligheten är nedgångna och i behov av 

renovering. Motionärens förslag är att styrelsen ska presentera 

förslag på planerna för lekplatserna. 

Styrelsen hänvisar till den rapport som vi delade ut till medlemmarna 

i oktober 2020 angående reformering av våra lekplatser. Denna 

innehöll en utförlig utredning kring framtida kostnader och 

nödvändiga åtgärder, samt en målsättning som innebär att 

samfällighetens strävan är att från och med utgången av 2021 ha tre 

lekplatser som uppfyller rådande regelverk. Våren 2020 gjordes den 

årliga besiktningen av lekplatserna och nedslagspunkterna har 

efterhand åtgärdats. Styrelsen yrkar med hänvisning till ovanstående 

att motionen avslås. 

 


